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Protokoll	fört	vid	Upsala	Simsällskaps	årsmöte	
	
Sammanträdesdatum:	 2014-03-19,	kl	19:00	
	
Sammanträdeslokal:	 Konferenslokal	Magistern,	Fyrishov	
	
Närvarande:	 Jan-Olov	Sjölund,	Dan	Andersen,	Bo	Andersson,	Jenny	
		 	 Fjärstedt,	Erik	Leijonhufvud,	Daniel	Karlsson,	Jan	Mandahl,	
		 	 Barbro	Lindahl,	Ingegerd	Andersson,	Marika	Söderberg,	
		 	 Kerstin	Henriksson,	Karin	Klintberg,	Lars	Ramström,	Per	
			 	 Rydåker,	Gunnar	Hägglund	
	
__________________________________________________________________________________________________	
	
Mötet	öppnades	av	US	Ordförande	Jan-Olov	Sjölund	
	
Utdelning	av	utmärkelser	i	form	av	vandringspris	från	olika	stiftelser	och	sektioner	samt	
hedersdiplom	(se	bilaga)	
	
En	tyst	minut	hölls	för	bortgångne	Arne	Berlin	
	

1. Fastställande	av	röstlängd	för	mötet	(Kassör)	
Kassör	Bo	Andersson	kunde	konstatera	att	samtliga	närvarande	hade	avlagt	
medlemsavgift	senast	innan	mötets	början.	

2. Val	av	ordförande	(förslag	Gunnar	Hägglund)	och	sekreterare	(förslag	sittande)	
för	mötet.	
Gunnar	Hägglund	valdes	till	ordförande	och	sittande	sekreterare	(Jenny	
Fjärstedt)	valdes	som	sekreterare.	

3. Val	av	protokolljusterare,	tillika	rösträknare,	som	jämte	ordförande	skall	justera	
mötesprotokollet.	
Marika	Söderberg	och	Lars	Ramström	väljs	av	mötet	för	att	justera	protokollet	
samt	om	röstning	skulle	uppstå,	vara	rösträknare.	

4. Fråga	om	mötet	har	utlysts	på	rätt	sätt,	26	februari	2014		
Mötet	anses	ha	utlysts	på	ett	korrekt	sätt	

5. Fastställande	av	föredragningslista.	
Föredragslistan	kunde	av	mötet	fastslås	

6. Årsredovisning	
	 a)	Styrelsens	verksamhetsberättelse	för	det	senaste	verksamhetsåret		
Inga	invändningar	uppkom	vid	genomgången	av	årsredovisningen	för	2013	och	
verksamhetsberättelserna	lades	till	handlingarna	
	 b)	Styrelsens	förvaltningsberättelse	(balans-	och	resultaträkning)	för	det	senaste	
räkenskapsåret	
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Kassör	Bo	Andersson	gav	en	sammanfattning	av	balans-	och	resultaträkning	för	det	
senaste	räkneskapsåret.	Simverksamheten	(exklusive	Torsdagsdansarna)	har	gått	
bättre	än	de	senaste	5	åren	(minst)	och	även	Torsdagsdansarnas	budget	har	gått	bra,	
så	därför	har	en	del	av	det	positiva	resultatet	(ca	300	000	kr)	fonderats	
Ordet	lämnades	fritt	och	en	fråga	om	lånet	som	Torsdagsdansarna	givit	
simversamheten,	Kassören	svarade:	
Skulden	till	Torsdagsdansarna	är	1	januari	2014	500	000	kr.		Denna	kommer	att	
betas	av	när	utbetalningarna	från	Torsdagsdansarna	görs,	så	om	2-3	år	kommer	det	
att	vara	helt	avbetalt.	
Sedan	godkändes	förvaltningsberättelsen	av	närvarande	vid	mötet	och	den	lades	till	
handlingarna.	
7 Revisorernas	berättelse	över	styrelsens	förvaltning	under	det	senaste	

verksamhets-/räkenskapsåret.		
Mötesordförande	läste	upp	revisorernas	berättelse	för	årsmötet	och	den	kunde	
läggas	till	handlingarna	

8 Fråga	om	ansvarsfrihet	för	styrelsen	för	den	tid	revisionen	avser.	
Årsmötet	röstade	enhäldigt	Ja	för	ansvarsfrihet	för	styrelsen	för	det	gångna	
verksamhetsåret	

9 Fastställande	av	medlemsavgifter	för	det	kommande	verksamhetsåret	(året	efter	
stämman).		
Förslag	från	styrelsen	är	att	medlemsavgiften	förblir	densamma	(ungdom	20	kr,	
junior	100	kr,	senior	200	kr,	familj	500	kr	och	ständig	medlem	1500	kr)	eftersom	
avgifterna	ändrades	förra	året,	vilket	årsmötet	samtyckte	med.	

10 Fastställande	av	årsplan	för	verksamhetsåret	samt	presentation	av	
långtidsbudget	för	det	kommande	verksamhets-/räkenskapsåret	(året	efter	
stämman)		
Klubbdirektör	Dan	Andersen	gav	en	kort	sammanfattning	av	årsplanen	för	
gångna	året	och	det	kommande	verksamhetsåret.	Vattenpolon	är	nyligen	
återupptagen	och	det	har	hittills	gått	bra	och	även	simskolan	har	gått	bra	under	
året.		
Ett	möte	har	ägt	rum	med	Västerås	Simsällskap	för	att	få	till	lite	fler	
klubbtävlingar	och	få	lite	mer	”träning	i	tävlingsfart”	
Vi	räknar	i	år	med	att	gå	lite	back,	med	ca	600	kr,	men	förhoppningsvis	går	vi	
med	ett	positivt	resulat	med	ca	42	000	kr	år	2015.	
Osäkerheter	som	påverkar	budgeten	för	2015:	
Uppdragsavtal	mellan	Uppsala	Kommun	och	Fyrishov	(styr	vår	ekonomi	från	1	
juli	2014),	sammarbetsavtal	mellan	Upplands	Idrottsförbund/Celciusskolan	och	
Upsala	Simsällskap	och	sammarbetsavtal	mellan	Fyrishov	och	Upsala	
Simsällskap,	samt	ett	val	2014	som	gör	att	avtal	som	sluts	nu	kan	rivas	upp	efter	
valet	i	september.	
När	ordet	lämnades	fritt	frågades:	Kan	vi	se	det	som	att	vi	använder	
Torsdagsdansarna	(TD)	som	en	”livlina”?	
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Man	vet	inte	hur	TD	kommer	gå	nästa	år,	det	kan	svänga	stort,	så	vi	vill	inte	räkna	
med	det.	
Ett	förtydligande	från	Dan	Andersen	och	Bo	Andersson:	Våra	bidrag	från	staten	
har	under	de	tre	senaste	åren	legat	rätt	jämt,	men	bidragen	från	kommunen	har	
sjunkit	drastiskt	under	2013	under	flera	poster,	markeringsavgifterna	har	ökat	
med	120	000	vilket	har	gjort	intäkterna	mindre	än	planerat	och	utgifterna	större	
än	planerat.	
Med	dessa	förtydligande	fann	årsmötet	att	de	hade	tillräckligt	med	information	
för	att	godkänna	årsplanen	och	den	lades	till	handlingarna.	

11 Behandling	av	styrelsens	förslag	och	i	rätt	tid	inkomna	motioner.	
a. Information	om	beslutad	avkastning	och	ändamål	för	Sällskapets	

fondförvaltning	
Styrelsens	förslag	är	att	de	6000	kr	som	kan	delas	ut	läggs	på	en	aktivitet	
med	anknytning	till	SUM-SIM	

b. Information	om	beslutad	avkastning	och	ändamål	för	Emil	Wistedts	
Minnesfond	(styrelsens	förslag)	
27	000	delades	tidigare	ut	med	ändamål	att	utbilda	tränarna,	så	vid	
årsskiftet	fanns	inte	mer	pengar	att	dela	ut.	

12 Val	av:	
a. Sällskapets	ordförande	för	en	tid	av	ett	år;	

Valberedningens	förslag:	Jan-Olov	Sjölund	
Jan-Olov	Sjölund	valdes	enhälligt	om	som	ordförande	för	Sällskapet	
ytterligare	ett	år.	

b. Halva	antalet	övriga	ledamöter	i	styrelsen	för	en	tid	av	två	år,	
Valberedningens	förslag:	Jan	Manndahl	och	Erik	Leijonhufvud	
Båda	valdes	av	årsmötet.	

c. Eventuellt	fyllnadsval	av	övriga	ledamöter	
Valberedningens	förslag	till	två	supplenter:	Bo	Andersson	och	Joakim	
Bohman	
De	båda	valdes	som	supplenter	för	ett	år	

d. 1	revisor	jämte	suppleanter	för	en	tid	av	ett	år.	I	detta	val	får	inte	
styrelsens	ledamöter	delta;	
Valberedningens	förslag:	Barbro	Lindahl	som	ordinare	lekmannarevisor,	
de	övriga	posterna	är	vakanta	
Barbro	valdes	av	årsmötet	som	ordinarie	revisor	och	Gunnar	Hägglund	
föreslogs	och	valdes	av	årsmötet	som	suppleant	

e. 3	ledamöter	i	valberedningen	för	en	tid	av	ett	år,	av	vilka	en	skall	utses	till	
ordförande.	
Då	Arne	Berlin	gått	bort	under	året	och	hade	ett	år	kvar	på	sitt	mandat,	så	
det	är	ett	fyllnadsval	för	honom	som	är	aktuellt.	Leif	meddelar	att	om	det	
finna	annan	med	intresse	så	kan	han	avstå	sin	plats,	så	eventuellt	ett	
fyllnadsval	för	honom	också.		
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Förslag	på	fyllnadsval	efter	Arne:	Daniel	Karlsson	
Daniel	valdes	av	årsmötet,	och	Leif	får	fortsätta	i	valberedningen	
ytterligare	ett	år.	

13 Val	av:	
a. Två	ledamöter	till	Sällskapets	fondförvaltnings	styrelse	(Styrelsen	

utvidgas	från	3	till	5	ledamöter.	Styrelsen	har	tidigare	beslutat	att	
nominera	Jan-Olov	Sjölund,	Bo	Andersson	och	Dan	Andersen.	Som	externa	
ledamöter	föreslår	styrelsen	Bo	Anjou	och	Bo	Björck)	
De	föreslagna,	Bo	Anjou	och	Bo	Björck,	valdes.	

b. Ev	fyllnadsval	till	styrelsen	för	Emil	Wistedts	minnesfond	(Emil	Wistedts	
styrelse	har	valt	Vitalik	Gaponov	att	efterträda	Ulf	Lindström)	
Emil	Wistedts	minnesfond	skall	bestå	av	Sällskapets	ordförande,	en	
banktjänsteman	samt	en	tränare	i	Sällskapet.	Tidigare	har	Ulf	Lindström	
innehaft	den	sista	posten	i	avsaknad	av	tränare	som	velat	ta	posten.	Nu	
efterträds	Ulf	av	huvudtränare	Vitalik	Gaponov	enligt	styrelsens	förslag.	

	
14 Övriga	frågor	

a. Stadgeändring	enligt	utsänt	förslag	
Paragraf	5	och	26	har	ändrats	och	det	utsända	förslaget	godkändes	av	
mötet.	

b. Information	från	arbetsgrupperna	om	US	framtid	
”Fyrishovgruppen”	och	”US	Dream	Team”	avlämnade	redovisningar	av	hur	
arbetet	från	Kick-offen	i	augusti/september	fram	till	nu.	
Bilaga?	
	

Ordförande	för	mötet	Gunnar	Hägglund	tackade	för	förtroendet	att	ha	fått	leda	
årsmötet	med	förhoppningen	om	att	mötet	fattat	fördelaktiga	beslut	och	med	en	
förhoppning	om	ett	bra	år	för	Simsällskapet!	
Därefter	avslutades	mötet	av	Sällskapets	ordförande	Jan-Olov	Sjölund	
	
En	fråga	som	uppkommit	efter	motionstidens	slut:	(togs	upp	efter	officiellt	avslutat	
årsmöte)	
Mellansvenska	simförbundet	hade	i	helgen	årsmöte	och	en	ny	styrelse	valdes,	men	det	
behöves	fortfarande	en	person	till	dess	valberedning	som	representerar	Uppland.	
Frågan	om	förslag	på	kandidat	överlämnas	till	styrelsen.	
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Uppsala	den	2014-03-19	 	 Justeras	
	
	
…………………………………………	 	 …………………………………………	
Jenny	Fjärstedt,	sekreterare	 	 Gunnar	Hägglund,	Ordförande	
	
Justeras	 	 	 	 Justeras	
	
	
…………………………………………	 	 …………………………………………	
Lars	Ramström	 	 	 Marika	Söderberg	
	
	
	


